
 

 

Z Á P I S 
 

ze 7. jednání komise sportovní a tělovýchovy, konané dne 19.5. 2011  
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Dne 19.5. 2011 se uskutečnilo jednání komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou 

města Karlovy Vary. 

 

 
Místo jednání: restaurace Ventura Pub - Evropák 

 

Doba jednání: jednání bylo zahájeno v 13:00 hodin a skončeno v 15:00 hodin. 

 

Přítomni:            p. Roman Maleček, Ing. Josef Janů, p. Jan Keprta, Ing. Václav Sebera, pí Jitka 

Peřina. Ing. Libor Šembera, Ing. Jaroslav Fiala CSc., Ing. Vojtěch Seidl, Mgr. Jiří 

Frühauf 

  

Omluveni:  

Neomluveni:  

 

Hosté: Ing. Bc. František Škaryd, vedoucí odboru školství a tělovýchovy a pan Vladimír Hlavatý, 

prezident SK Liapor Karlovy Vary - Doubí  

 

Program jednání: 

 

1. Schválení programu 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

3. Posouzení mimořádných žádostí o dotace 

4. Rozdělení návštěv klubů a akcí 

5. Různé 

 

Jednání zahájil předseda komise pan Roman Maleček.  

 

1. Schválení programu 

 

Navržený program byl schválen.  

 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

 

Zápis z předchozího jednání byl schválen. 

 

3. Posouzení mimořádných žádostí o dotace 

 

Komise STv se zabývala mimořádnými žádostmi o dotace na rok 2011. Komise STv doporučuje RM 

přerozdělit finanční rezervu komise STv ve výši Kč 255.000,- takto: 

 Tělovýchovná jednota Lokomotiva – šerm o.s. – Kč 20.000,- na úhradu nákladů 43. ročníku 

Lázeňského poháru v šermu kordem seniorů 
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pro: p. Roman Maleček, Ing. Josef Janů, pí Jitka Peřina, Ing. Libor Šembera, p. Jan Keprta,        

Ing. Jaroslav Fiala CSc., Mgr. Jiří Frühauf   

proti: nikdo  

zdržel se: Ing. Václav Sebera, Ing. Vojtěch Seidl 

 

 Mystic Skates – Kč 0,- na úhradu nákladů akce Český skateboardový pohár 

 

pro: p. Roman Maleček, Ing. Josef Janů, pí Jitka Peřina, Ing. Libor Šembera, p. Jan Keprta,        

Ing. Jaroslav Fiala CSc., Mgr. Jiří Frühauf, Ing. Václav Sebera   

proti: nikdo  

zdržel se: Ing. Vojtěch Seidl 

 

 SK Liapor Karlovy Vary – Doubí – Kč 0,- na opravu kabin u fotbalového hřiště na pozemku 

města v areálu SK Liapor 

o Komise STv vyslechla příspěvek prezidenta SK Liapor Karlovy Vary – Doubí, pana 

Hlavatého o této problematice. Vzhledem k tomu, že tento areál je v majetku města a 

dotace z oblasti sportu by měla být spíše na podporu mládeže, doporučila komise STv 

panu Hlavatému podat si žádost na odbor majetku města a zároveň komise 

doporučuje radě města poskytnout finanční prostředky na tyto opravy. 

 

pro: p. Roman Maleček, Ing. Josef Janů, pí Jitka Peřina, Ing. Libor Šembera, p. Jan Keprta,        

Ing. Jaroslav Fiala CSc., Mgr. Jiří Frühauf, Ing. Václav Sebera   

proti: nikdo  

zdržel se: Ing. Vojtěch Seidl 

 

 Basketbalový klub Lokomotiva Karlovy Vary – Kč 0,- na podporu klubu 

o Komise STv posoudila žádost, avšak z důvodu omezeného objemu financí, které může 

komise doporučit i přes její souhlasné stanovisko k žádosti, nemůže žadateli vyhovět 

- k projednání vedení města. 

 

pro: Ing. Josef Janů, pí Jitka Peřina, Ing. Libor Šembera, p. Jan Keprta, Ing. Jaroslav Fiala CSc., 

Mgr. Jiří Frühauf, Ing. Václav Sebera   

proti: nikdo  

zdržel se: Ing. Vojtěch Seidl, p. Roman Maleček 

 

 V rezervě komise STv zbylo po tomto rozdělení Kč 235.000,- 

 

Usnesení bylo přijato 

 

4. Rozdělení návštěv klubů a akcí 

 

Členové komise se dohodli na návštěvách klubů a akcí, na které navrhují přidělení dotací. Tabulka 

rozdělení je v příloze tohoto zápisu. 

 

pro: p. Roman Maleček, Ing. Josef Janů, pí Jitka Peřina, Ing. Václav Sebera,   Ing. Libor Šembera, 

Ing. Vojtěch Seidl, p. Jan Keprta, Mgr. Jiří Frühauf   

proti: nikdo  

zdržel se: Ing. Jaroslav Fiala CSc., 

 

5. Různé 

 

 Komise STv vzala na vědomí oznámení BikeVary o.s. o změně názvu a termínu akce. 

 

pro: p. Roman Maleček, Ing. Josef Janů, pí Jitka Peřina, Ing. Václav Sebera,   Ing. Libor Šembera, 

Ing. Jaroslav Fiala CSc., p. Jan Keprta   
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proti: nikdo  

zdržel se: Ing. Vojtěch Seidl 

 Další jednání komise se uskuteční 9.6.2011 od 13:00 hod. v zasedací místnosti v 1. patře 

magistrátu města. 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

 

Dne:  19.5. 2011                                                                                

Zapsala: Alena Žáčíková - tajemnice komise                    _______________ 

 

                        

                        

 

 

 

 

                    _______________ 
                                                     Roman Maleček 

                                                                                                                    předseda komise 

 


